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Dotyczy ZGM.36005.2024 

Szanowni Państwo  

Przeczytałem odpowiedź z dnia 14.05.2014 r. i uprzejmie poproszę o ponowne 

przeczytanie mojego pisma z dnia 03.05.2024 r. i udzielenie odpowiedzi na 

wszystkie pytania zawarte w w/w piśmie. 

I kolejne pytania brzmią: 

- dlaczego Państwo nie podejmujecie czynności zwianych z odzyskaniem 

zadłużenia? 

- jakie zostały podjęte czynności? 

- dlaczego nie skierowano spraw do sądu o eksmisję? 

- jeżeli tak to kiedy skierowano wnioski? 

- czy w stosunku do wszystkich zadłużonych? 

Jeżeli takich czynności nie podjęto to proszę o wyjaśnienia. 

Bo wychodzi na to (jeżeli nie podjęto stosownych kroków w tej sprawie) że 

Państwo dajecie przyzwolenie na niepłacenie za najem mieszkań miasta. 

A co za tym idzie powstaje szkoda na rzecz miasta. 

Proszę sobie rozwinąć samemu to zdanie. 

 

Odnośnie warunków zamieszkiwania to uprzejmie poproszę o wizję na miejscu. 

Być może Państwo zmienią zdanie i zajmą się pracą. 

Nr tel. jest na stronie miasta. 

 

                                                                              Jan Pająk 

                                                                              Radny Rady Miasta Gliwice  

  

  

 


